
Styrelsemöte vid Svenska Hundklubben 
Uppsalaavdelning

    2015-08-12

Närvarande: Jenny Hedenby, Marie Svenberg, Malin Åkeli

Frånvarande: Malin Larsson, Emma Larsson, Helen Gustavsson, Margareta Wallin, 
Kallen Kappel, Emelie Lindström     

§ 59 Mötets öppnande
Ordförande hälsade alla välkomna och öppnade mötet.

§ 60 Fastställande av dagordning
Dagordningen fastställdes och godkändes.

§ 61 Val av justeringsperson
Till justeringsman valdes Marie Svenberg.

§ 62 Föregående protokoll
Föregående protokoll från föregående möte godkändes och lades till handlingarna.

§ 63 Ekonomirapport
Rapport från Margareta att det finns 11 000 kr på kontot, ekonomin stabil, inga 
stora förändringar över sommaren sedan halvårsavstämningen. 

§ 64 Höstterminen samt Funktionärsmötet 13/8
a. Många anmälda till valp- och vardagskurs i höst, mycket positivt!
Blir även ett gäng som tränar tävlingslydnad.

Jenny har haft kontakt med Jan-Lennart angående spårkurs, två tillfällen under 
hösten. Bokar 11/10 och 25/10, tider: 9.30-12, lunch, 13-15.30
Beslutar om pris: 600 kr

Mantrailing träningsträff – bordlägger frågan (Kallen ansvarig). 

b. Ramar för HT15, Kursstart 23 aug kl. 16.00. 
Övriga datum för höstens termin fastställs under funktionärsmötet i morgon 13/8.

c. Aktivering-/tema-kurser under hösten
Planerar att sätta ihop några tema eller aktiveringskurser under hösten, tex 1-2 
dagars kurser, i oktober då valp/vardagslydnaden är avslutad och innan 
vinterträningen startar. Tas upp för diskussion under funktionärsmötet. Fortsätter 
planeringsarbetet under första delen av terminen.

§ 65 Utbildningsbehov för centrala utbildningar
Marie efterfrågar input på roliga och givande övningar till valp- och 
vardagslydnaden. Agneta och Marie planerar att gå Rallylydnads-utbildningen 
under hösten. Vidare diskussion om behovet av centrala utbildningar görs på 
funktionärsmötet i morgon.  
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§ 66 Nationell utställning Jälla Ridhus lör 3 okt
Utställningskommittén (UK) har tillfrågat Uppsala om de vill arrangera 
utställningen i Jälla den 3 oktober. Jenny inväntar mer information från UK om vad
som ska arrangeras. Diskuterar frågan och inventerar intresset på funktionärsmötet. 

§ 67 Extra årsmöte 29 augusti 
På det extra årsmötet den 29 augusti ska beslut tas om de nya stadgarna antas, som 
varit ute på remiss under juli till 5 augusti. Det kommer även ske ett fyllnadsval till 
centralstyrelsen. 

Uppsala har tre röstberättiga delegater till mötet. Arbete pågår med att utse de tre 
delegaterna. 

Valberedningen vill ha in förslag till fyllnadsvalet. 

§ 68 Vinterträning Knivsta Hundsportcenter
Det är bokat nio träningstillfällen, lördagar kl. 10-12 den 21 nov, 5 dec, 12 dec, 19 
dec, 9 jan, 23 jan, 6 feb, 20 feb, 5 mars. Kostnad för hallen är 330 kr/h, dvs 660 kr 
per träningstillfälle. 

Förslaget är att göra drygt hälften av dem till en grupp för egen träning. Övriga 
tillfällen ägnas åt en kurs, tex Rallylydnad, diskuteras vidare på funktionärsmötet i 
morgon. 

Beslut om pris på egen träningsgrupp: 140 kr/gång/pp, 5 tillfällen 700 kr. 
Anmälan är bindande, och kursen betalas i sin helhet i anslutning till anmälan. 

Beslut om pris för kurs i Knivstahallen: 200 kr/gång/pp

§ 69 Huset
Påbörjar undersökning om vad som gäller för området.

Vi har fått ok om ekonomiskt stöd från centralstyrelsen om det uppstår kostnader 
för att ta fram uppgifter runt renoveringsarbetet med huset, så som konsultation hos
sakkunnig. 

Marie tipsar om Sjögrenska gymnasiet, som eventuellt kan hjälpa till med 
byggnadsarbete som projekt.   

§ 70 Mål & Handlingsplan
Bordlägger frågan. 

§ 71 Rapporter
CS – Arrangerar extra årsmöte 29 aug för beslut om nya stadgarna och fyllnadsval
UBK  - Inventering av utbildningsbehov inför 2016 senast 14 aug, Samverkansträff
med inriktning utbildning på sön 16 aug. 
APK  - Bearbetar remissvaren för nya reglerna i personsök och föremålssök 
Lokala kommittéer –inget att rapportera
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Övriga rapporter:
a) Kontantkort 3, Swish – Jenny håller i detta. Kontantkortet från 3 kom 

aldrig. Jenny kontaktade Nordea. Har beställt avtal för Swish till 
förening. Behövs inget telefonnummer, utan vi får ett unikt nummer 
som kopplas till kontot. Det kostar 2 kr per transaktion, men inga 
anslutningsavgifter. För att se transaktionerna loggar administratören in 
via Nordeas hemsida. Jenny står som administratör, och det går att lägga
till flera, även endast för enstaka tillfällen/dagar. 

§ 72 Övriga frågor 
a. Städ och fixdag tor 20/8: planerar att bjuda in till en städdag den 20/8 på 

klubben, kl. 18.30 (finns i kalendern sedan tidigare). Beslutar att bjuda på 
hamburgare (grill) till de som kommer och hjälper till. Pratar på 
funktionärsmötet om vad som bör prioriteras i nuläget på området. 

§ 73 Nästa möte
Bordlägger frågan.

§ 74 Mötets avslutande
Ordförande avslutade mötet och tackade alla för visat intresse.

………………………. ………………………… …………………………
Jenny Hedenby Marie Svenberg Malin Åkeli  
Ordförande Justeringsperson Dagens noterare
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